
Styremøte Vassås bygdekvinnelag 130121  

Møtet var på den digitale plattformen Zoom, av smittevernhensyn. 

 

Til stede:  

Marit G Tymczuk, Birgit Johansen, Bjørg Meland, Lene P Myhrvold, May Britt Haslestad, Reidun S 
Green, Åse Marie Green 

 

• Referat fra forrige styremøte ble godkjent, med to endringer av dato på arrangement/frister 
• Styremedlemmene kunne fortelle om hyggelige møter med medlemmene i forbindelse med 

utlevering av julekortene. Flere medlemmer uttrykket overraskelse og glede ved å få en 
hilsen fra styret 

• Birgit og Reidun deltok på det digitale seminaret om Tradisjonsmatskolen. Det ble fokusert 
på å bruke lokale ressurser ved gjennomføringen. De opplevde at mange av deltagerne der 
var lærere. De fikk høre et barn som fortalte om sin opplevelse av Tradisjonsmatskolen. De 
fikk kursbevis og en liten gave fra arrangørene når de hadde fullført 

• Åse Marie og Marit var på grøtmøte med 4H. Lederen der var positiv, men de fikk ikke et 
klart svar på om de ønsket å delta. De barna som sa noe om hva de syntes, nevnte at de 
gjerne ville bake 

• Komité for videre arbeid med Tradisjonsmatskolen: Åse Marie, May Britt, Bjørg. Lene har 
utekjøkken, så noen av aktivitetene kan gjøres der 

• Vi sender ut mail til alle medlemmene og informerer om arbeidet 
• Spaserturene vi har begynt med oppleves som vellykkede og vi fortsetter med tur hver 14 

dag. 19/1, 2/2, 16/2, 2/3, 16/3 
• Sommerfest planlegges 3/6, hos Åse Marie 
• Vi skal sjekke om det blir arrangert Åpen gård i år 
• Vi ser på muligheten for å arrangere sykkeltur for alle i Vassås, i august 
• Vi ble bedt om å komme med forslag til kandidater til Spiskammers prisen. Vi har sendt inn 

forslag.   
• Hof Bygdekvinnelag har satt laget i pause og Hillestad avlyste januarmøtet 
• I verveukene 5 og 7, serverer vi varm drikke i forbindelse med spaserturene. Birgith og May 

Britt tar med gløgg og solbærtoddy 
 

Neste styremøte blir 9/2 kl 18 på Zoom 

 

Ref. Lene P Myhrvold 

 


